

Referat fra Formandsmøde i Frederikssund 24. april 2018

Dagsorden	Tilstede: Bestyrelsen, Repræsentanter fra Dan 062, 087, 098, 148, 192 og 222
Udlevering af sæsonmeddelser for sæson 2018	Sæsonmeddelser udleveret og gennemgået, og opmærksomheden skal henledes på sektionens nye konto nr, samt, at bestyrelsen har valgt at følge DdB vedr. indberetning, således at man fremover skal indberette senest 15. efter hjemkomst. Så blev der slået på tromme for makkerflyvningen, med afvikling i uge 25 fra Rødbyhavn d. 23. juni, bestyrelsen håber selvfølgelig på pæn tilslutning.
Opsamling & kørsel med duer i 2018	Opsamlingsplan udleveret og gennemgået, der var rettet lidt i tiderne, således at køre/hviletid bestemmelser og foreningernes ønsker imødekommes bedst muligt. Vigtig at slå fast, uagtet om det er flyvning fra Nord eller Syd, så er tiden den samme for den enkelte forening. Preben Overgaard redegjorde for de udfordringer der var i forbindelse med opsamlingen i til den første Varnamo, hvor vi skal have både Sektion 11 og 21 med.
Gennemgang af evt. nyt i reglementet	Opmærksomheden henledes på kap 4 §7 stk. 1, 2 og 3, som omhandler anvendelse og montering af GPS-ringe til duerne.
Eventuelt	Mads delte sine erfaringer med GPS ringe, fordele og ulemper. Der blev ligeledes udtalt lidt kritik af DdBs sekretariat, en kritik som går på svartid og opfølgelse på henvendelser, Niels Larsen vil adressere kritikken. Det blev oplyst, at sæsonmeddelser mv. udsendes til samtlige medlemmer samt offentliggøres på sektionens hjemmeside. Fremtidige møde vil starte kl. 19.00 og ikke som idag kl. 19:30.

